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Figyelemre méltó, hogy Karácsonyék a teljes tagadástól kezdve a kulturális célú hasznosításon át jutottak el a
bérbeadási szándékok beismeréséig, és a pénteki televíziós m?sorban a f?polgármester már azt is elismerte, hogy
egy újonnan létrehozott épületbe költöztetnék a F?polgármesteri Hivatalt – írja szombati cikkében a Magyar
Nemzet.

A lap úgy fogalmaz:

„magának többszörösen ellentmondva, új magyarázattal állt el? Karácsony Gergely a városháza-
gate kapcsán”. 

A f?polgármester az ATV Egyenes beszéd cím?, péntek esti m?sorában arról beszélt, hogy Barts J. Balázsnak, a
Budapest F?város Vagyonkezel? Központ Zrt. vezérigazgatójának volt felhatalmazása arra, hogy egyebek mellett a
városháza bérlésér?l tárgyaljon különböz? befektet?kkel.

– Adott esetben a bérlés belefér. A bérlés belefér, viszont hogy eladjuk, az nem – hangoztatta Karácsony,
hozzátéve: az Anonymus által közzétett hangfelvételen Barts részben azzal a célból beszélgethetett a
befektet?kkel, hogy a bérleti konstrukciót tesztelje rajtuk, ami szerinte egyébként nem volt népszer?.

Karácsonyék a teljes tagadástól kezdve a kulturális célú hasznosításon át jutottak el a bérbeadási szándékok
beismeréséig, és a pénteki televíziós m?sorban a f?polgármester már azt is elismerte, hogy egy újonnan
létrehozott épületbe költöztetnék a F?polgármesteri Hivatalt. 

A kiszivárgott hangfelvételt a f?polgármester nevezte már a kormányzat által megkomponált, „kamutárgyalásnak”,
amivel a f?város vezetése szintén saját magával került ellentmondásba, hiszen Karácsony azt is állította, a
vagyonkezel? vezet?jének jelentésében az szerepel, hogy a tárgyalásokat még Tarlós István városvezetése idején
kezdeményezték a hangfelvételeken megemlített üzletemberek.

Szintén különös körülmény, hogy míg a városvezetés mindössze egy fegyelmit osztottak ki Barts J. Balázsnak,
mivel Karácsonyék eddigi kommunikációja szerint Barts. J. Balázs felhatalmazás nélkül, a f?város vezetése háta
mögött – ?ket félrevezetve – tárgyalt a f?városi önkormányzat legértékesebb ingatlanának eladásáról.

A m?sorvezet? kérdésére Karácsony Gergely azt felelte, hogy továbbra is megvan a bizalom Barts iránt, az elmúlt
hét évben végzett munkája alapján.

Amint megírtuk: pénteken reggel újabb videóval jelentkezett Anonymous. A Demokratának is megküldött felvételen
azt mondja, bár a f?polgármester és környezete „kezdi kapiskálni, mi a helyzet, de még mindig nem mondanak
igazat, s?t, próbálják másokkal elvitetni a balhét” – utalva valószín?leg arra, hogy a napokban felmerült, akár
meneszthetik is a vagyonkezel? vezet?jét az el?z?, szintén Anonymous által nyilvánosságra hozott felvétel miatt,
ahol üzleti körökkel beszélgetett a Városháza lehetséges eladásáról.

– Márpedig hazudni és nem vállalni a felel?sséget nem szép dolog – mondja a rejtélyes álarcos.

– Miért állítják, hogy tavaly novemberben elvetették a Városháza eladásának ötletét? Pedig a tárgyalások egészen
mostanáig tartottak és éppen arról szóltak, amit mindig is mondtam. Csak azóta megijedtek – teszi hozzá
Anonymous, majd újabb hangfelvételt mutat be, amelyen ismét a múltkori szerepl?k – egyebek mellett Barts J.
Balázs – hallhatók.

Barts itt azt mondja, a legjobban az a lehet?ség tetszett a döntéshozóknak, hogy ne menjenek el a jelenlegi
helyszínr?l, mert az túl nagy támadási felületet jelentene, „és ha van érdekl?d?, adjuk el az egész épületet”. 

– Itt a régi városfal, tehát a régi városfalon kívül maradjon a f?városé, és nézzük meg, hogy ezt az
épületet, ezt a hatvanezer négyzetméteres épületet valaki megvenné-e.

A vagyonkezel? vezet?je szerint az volt a döntés, hogy a régi városházi épületet és a telek nagy részét el kell adni,
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és mellette új irodaházat építeni a városházi hivatalnak. Ez egyébként, mint a videóban elhangzik, szerinte is „a
legjobb beépíthet? telke a városnak”, az pedig tudvalév?, hogy a Városháza m?emléképülete is rendkívül értékes.

www.demokrata.hu 

  
Tisztelt olvasók!
Legyenek olyan kedvesek és támogassák "lájkukkal" a Flag Polgári Magazin Twitter oldalát a következ? címen:
https://twitter.com/syracuse73. illetve a Facebook oldalát pedig az alábbi címen:
https://www.facebook.com/flagmagazin
- Minden "lájk számít, segíti a magazin m?ködését!

Köszönettel és barátsággal!

www.flagmagazin.hu

  
     
    
   

          

   
  

Ajánló

   

  

3. oldal (összes: 3)

http://www.demokrata.hu
https://twitter.com/syracuse73?fbclid=IwAR1gOFheZQtvHBC8StEh8ucDjKmbwW5Vhs5GIsLl4ybji6-Il82JvKDaRdA
https://www.facebook.com/flagmagazin
http://www.flagmagazin.hu
http://www.magyarmenedek.com/products/16683/100_evvel_Trianon_utan_DVD_-_Drab...

	textsize_select: []
	form_build_id: form-LBKVatx3H1j3XK1BI4giAVFpUOfKPD09ow4T3GTgegM
	form_id: textsize_form
	vote: []
	form_build_id: form-catQSNri_VJrk4xNWhBWckeS9SHwM8-zA0t10C2zOWw
	form_id: fivestar_custom_widget


